
Overzicht 

van insprekers 

aangemeld voor de Politieke Avond  
van de Raad van de gemeente Nijmegen 
op woensdag 30 maart in het Stadhuis 

 

INSPREKERS Gebroeders Van Limburgkamer 18.00 – 19.00 uur 

INSPRAAK INTERVIEW 
Brief Stand van zaken wegenstructuur Waalsprong (Op verzoek van D66 en PvdA) 

• Tim Lucassen, bewoner van de Vossenpelssestraat  

• Rob Stoof, verkeersgroep Het Lentse Draagvlak 

• Leonie Schuijt, Stichting Wijkraad Lent 

• Ton Serrarens, voorzitter LLTV 

• Charles Meijers, ondernemersvereniging Waalsprong 

• Johan Plamont, Voorzitter Dorpsraad Oosterhout 

• Marcel Flendrie, toekomstig bewoner van de Laauwikstraat en de wijk Plantjevlag 

• Chris Meijs, Vereniging Dorpsbelagen Ressen  

• Robert Zegger 

• Fred van den Berg 
 

INSPREKERS Barbarossakamer 18.00 – 18.30 uur 

 
Slachthuis 

• Wilma Daams – Van Geijn, FNV voedingsindustrie 
 
Raadsvoorstel Straatnaamgeving historische namen voor paden op het voormalige landgoed  
De Duckenburg 

• Jos van Broekhoven 

• Pierre Giesbers 
 
Raadsvoorstel Wijziging APV (prostitutiehoofdstuk) 

• Rika Hop 
 
Raadsvoorstel Gewijzigde vaststelling bestemmingsplan Nijmegen Dukenburg - 13 (Meijhorst 60-10) 

• Robert de Paauw 
 
B7 d.d. 11 maart 2016 van de heer Bruin inzake Sierra Leone en NL politiek 

• Niek Bruin 
 

INSPREKERS bij aanvang van de Commissie GREX Waalsprong-Waalfront  
Traianuskamer  18.30 uur 

 
Ambitiedocument Hof van Holland-Broodkorf-Woenderskamp 

• Janko van der Werf, coördinator Pluk de Vruchten TVN Zorgt 

• Margriet de Leeuw, voorzitter bestuur Warmoes Historische Tuinderij Lent 

• Alex de Meijer, GNMF 

• Odilia Kortsmit 

• Sophie Krabbenbos, Basisschool Het Talent 

• Adrianus Steenvoorde 

• Yvonne Gasseling, vrijwilliger 
 
 
 
 
 
 



Vragenhalfuurtje Burgerronde Theophanukamer 18.00 – 18.30 uur 

 
Vragen GroenLinks – Regionaal depot cultuurspinnerij de Vasim  
 
Inmiddels zo’n 14 jaar lang is het voormalige NYMA/Vasimgebouw in gebruik door culturele 
ondernemers en worden er vele evenementen georganiseerd. 
In 2009 heeft de gemeente een prijsvraag uitgeschreven voor het toekomstig gebruik van 
het gebouw. De huidige culturele ondernemers wonnen toen deze prijsvraag en de 
gemeenteraad heeft het college gevraagd om met hen in overleg te gaan over een verdere 
invulling van het gebouw. 
 
In 2012 kwam het college met het plan om in het gebouw een Vrijheidsmuseum WO II te 
vestigen. Ondanks waarschuwingen van de fractie van GroenLinks heeft de gemeente geld 
uitgegeven om deze plannen uit te werken. In 2014 maakte het college bekend dat deze 
plannen niet realistisch waren. 
 
In het coalitieakkoord 2014-2018 is vastgelegd dat de gemeente met de cultuurspinnerij 
onderzoek doet naar huisvesting in het Vasimgebouw en heeft hier 500.000 euro voor 
gereserveerd. 
 
In 2015 heeft de gemeente een externe partij ingeschakeld om dit onderzoek te doen en 
zijn de procesafspraken schriftelijk vastgelegd (zie bijlage). 
Op 22 maart 2016 heeft het college besloten om mee te werken aan een onderzoek van de 
provincie naar de mogelijke vestiging van een regionaal depot in het Vasimgebouw. 
De fractie van GroenLinks heeft hierover de volgende vragen: 
1. Hoe verhoudt het recente collegebesluit zich tot: 

• de procesafspraken die vorig jaar zijn gemaakt met de cultuurspinnerij en een externe partij 
om te komen tot een nadere invulling van het gebouw; 

• de afspraken zoals vastgelegd in het coalitieakkoord? 
2. De fractie van GroenLinks heeft al eerder voorgesteld om: 

• de cultuurspinnerij voor een minimumperiode het gebouw te laten gebruiken, vergelijkbaar 
met de Honig (dit heeft als voordeel dat het interessant kan worden voor hen om te 
investeren); 

• in de tussentijd de cultuurspinnerij een serieus plan te laten uitwerken voor de toekomst. 
 
Bent u bereid om dit voorstel uit te voeren? Zo nee, waarom niet? 
 

Kraampje HAL vanaf 18.00 uur  

 
Zwembad Dukenburg en FNV 
 
Overhandiging petitie aan plv. voorzitter van de gemeenteraad om 18.45 uur 


